

12 November 2016 at the GECQ: A Day of History & Traditions!

2016年11月12日在青岛德国企业中心: 感受历史与传统!

"China in Those Days"

"神州旧忆 - 从早期明信片看历史上的中国"

12 November 2016, 14:00 – 16:00 2016年11月12日 14:00 – 16:00









Speaker: Mr. Thomas Brandt

GM, German Chamber of Commerce and Industry in Kuala Lumpur, Malaysia

Mr. Brandt is a passionate collector of post cards and view cards. He has authored 4 books in the field of intercultural management, journals and handbooks. His bestseller "China in Those Days" was published in 2008 and brings history alive through post cards. Please register by 8 November latest! A shuttle bus service will be provided.

演讲者 托马斯

布兰特先生是马来西亚德商会总经理,中国明信片收藏家,"神州旧忆"所展示的珍贵画面精选自 表现昔日中国和海外华人的数量最大的明信片珍藏。它们不仅是重要的历史见证,也是微缩的中国 社会发展史。请最晚于11月8日前注册!将有班车接送。

Yes, I would like to join this event

Or register with Ms. Lu 请联系陆小姐注册: events@gecqingdao.com or Phone/电话: 0532 6607 5005 St. Martin's Day: Geese, Lanterns & Song 圣马丁日:美味的鹅,美丽的灯,还有美妙的歌

12 November 2016, 17:00 - 20:30 2016年11月12日 17:00 - 20:30





Make your own lantern and walk it around proudly, singing songs and showing off your handicraft skills. Afterwards, the whole family can enjoy a traditional German **St. Martin's Goose Dinner** together prepared by the great chefs of the <u>IntercityHotel</u>. **Please register**by 8 November latest! A shuttle bus service will be provided.

共同庆祝德国最悠久的传统节日之一:圣马丁日,手制灯笼,园区游行,演唱歌曲,炫耀美灯。然后,全家人可在Intercity Hotel享用顶级厨师精心准备的德国传统圣**马丁鹅宴。请最晚于11月8日前注册!将有班车接送。**

Price 费用

RMB 118 per person for dinner 晚餐¥118/位 RMB 48 per children's corner 儿童美食角¥48/位 Kids smaller than 1 meter are free 1米以下儿童免费

Yes, I would like to join this event

Or register with Ms. Lu 请联系陆小姐注册: events@gecqingdao.com or Phone/电话: 0532 6607 5005

Contact Info:

German Enterprise Centre Qingdao managed by German Centre Shanghai Qingdao Branch 2877 Tuanjie Rd., Sino-German Ecopark 266432 Qingdao, Shandong

Phone: +86 532 6607 5005 info@gecqingdao.com www.gecqingdao.com